
 

 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

 Zápisnica  

Dátum: 16. 3. 2021 

Program: 

1. Úvod 
2. Investičné akcie: “ Rekonštrukcia krytej plavárne a letného kúpaliska“ a „Prestrešenie malej ľadovej 
plochy“ 
3. Rôzne 
4. Záver 
 
Účasť členov: 
PRÍTOMNÍ:  Oliver Búza, Ľubomír Vaic, PaedDr. Dávid Demečko, Ing. Matúš Užák, MUDr. Iveta Fulková, 
Július Straka, Dušan Hrebík, Ing. Ida Bdžochová 
NEPRÍTOMNÍ:  Mgr. Rastislav Javorský, Ing. Dana Mrnková 
K bodu 1 

Predseda komisie  športu Oliver Búza privítal online pripojených členov komisie, následne ich oboznámil 
s programom stretnutia a otvoril rokovanie komisie športu.  
 

K bodu 2 

Predseda komisie Oliver Búza preložil návrh na diskusiu bod rokovania č.14 MsZ, ktoré sa uskutoční 
18.3.2021. Predmetom rokovania je informatívna správa o realizácii prác na investičných akciách: 

- rekonštrukcia krytej plavárne a letného kúpaliska, 
- prestrešenie malej ľadovej plochy zimného štadióna. 

Podľa dôvodovej správy majú byť  uvedené aktivity financované z Úradu vlády SR v celkovej výške 1 500 000 
EUR, 100 000 EUR zo  Slovenského  olympijskeho a športový výboru a dofinancované z vlastných zdrojov. 
Podľa sumarizácie nákladov je celková výška dofinancovania z vlastných zdrojov 806 836,- EUR. 
HLASOVANIE: Komisia športu súhlasí s dofinancovaním investičných prác „Rekonštrukcia krytej plavárne 
a letného kúpaliska“ a „Prestrešenie malej ľadovej plochy“ z vlastných zdrojov v celkovej výške 806 836,- 
EUR. 
ZA: 7 
PROTI: 0 
Uznesenie č. 1/2021  

Komisia športu odporúča schváliť predložený návrh na MsZ a súhlasí s dofinancovaním vyššie uvedených 
investičných akcií z vlastných zdrojov. 
K bodu 3 

Ing. Ida Bdžochová informovala komisiu o presune pôvodného termínu vyhodnotenia ankety 
o Najúspešnejších športovcov mesta za rok 2020 z dôvodu nepriaznivej epidemiologickej situácie. 
Predpokladaný termín vyhlasovania výsledkov a ocenenie víťazov je máj 2021. 

Viceprimátor PaedDr. Dávid Demečko informoval členov komisie, že mesto je úspešným uchádzačom 
o dotáciu na realizáciu umelého trávnika futbalového štadióna. Futbalový zväz na realizáciu projektu poskytne 
dotáciu 100 000 EUR. 



 
 
K bodu 4 

Predseda komisie športu poďakoval za účasť a rokovanie ukončil. 
 
 

 

 

Oliver Búza v.r. 
                          predseda komisie športu 


